

烟台赛普生物技术有限公司  
CelluPro, Ltd.

中国（山东）自由贸易试验区烟台片区烟台开发区北京中路 60 号  
60 Beijing Middle Road, Economic & Technological Development Area,  
Yantai Municipality, Shandong Province, China  
Tel.: +86 535-3573399



## 关于细胞培养基中转基因生物的声明

### Statement on Genetically Modified Organisms in Cell Culture Media

No: QS- 23 - 012

敬启者:

To whom it may concern:

欧盟法规 1829/2003 及 1830/2003 详细规定了有关转基因食品和饲料的要求，指令 2001/18/EC 条例中“有机体”的定义为“任何能够复制或转移遗传物质的生物实体”。

EC Regulation 1829/2003 and 1830/2003 detail requirements on genetically modified food and feed, and article of Directive 2001/18/EC defines an “organism” as “any biological entity capable of replication or of transferring genetic material”.

赛普生物的细胞培养基不用作食品或饲料、食品或饲料成分、或食品或饲料成分的直接成分/组分。因此，培养基不属于美国、欧盟或国际转基因食品或饲料法规的范畴。

CelluPro’s cell culture media are not intended to be used as food or feed, as ingredients in food or feed, or as direct components/constituents of ingredients used in food or feed. Therefore, the media do not fall under US, EU or international GMO food or feed legislation.

特此声明，赛普生物的细胞培养基不含转基因生物，且没有引入转基因生物的风险。

It is hereby stated that CelluPro’s cell culture media does not contain genetically modified organisms (GMOs), and there is no risk of introducing GMOs.



Quality Assurance Department  
2023-07-18